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Protokół Nr XII/11 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 28 października 2011 roku 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godz. 11:00 otworzył XII/11 

sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Etatowy Członek Zarządu Stefan Piechocki, 

Radna Powiatowa Bogusława Jagodzińska, Radny Rady Powiatu Jan Marek Pikulik, Radny 

Rady Powiatu Stanisław Jendrzejewski, Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Łobżenicy Lucyna Góra-Mrotek, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Fanianowie Maria 

Pirecka, Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, Lucyna 

Pufal, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dźwiersznie Małym Iwona Pszeniczka, Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Łobżenicy Renata Grochowska, Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Wiktorówku Ewa Kaczmarek, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Luchowie Ewa Zmitrowicz, 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, Wiceburmistrz Łobżenicy Tadeusz Perliński, Skarbnik 

Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska, Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych: 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół Maria Klóska, Sołtysi, młodzież oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

W imieniu Radnych Rady Miejskiej złożył najserdeczniejsze życzenia imieninowe 

Wiceburmistrzowi Łobżenicy Panu Tadeuszowi Perlińskiemu. Życzył zdrowia, wytrwałości,  

odporności w działaniu i realizacji tych zamierzeń, które na rzecz społeczności lokalnej 

wykonuje. 
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Wiceburmistrz Łobżenicy T. Perliński 

Powiedział, iż jest zaszczycony i wzruszony. Podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Panu Edwardowi Starszakowi za złożone życzenia, jak również tym, od których 

otrzymał życzenia przed sesją. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr XI/11 z obrad sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 23 września 2011 roku. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano, radnym porządek obrad  

XII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie zapytał, czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak oznajmił, 

iż Rada Miejska będzie obradowała według porządku przesłanego łącznie z zaproszeniami, 

w brzmieniu jak niżej: 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wręczenie nagród w konkursie „Projekt Flagi”. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświaty w roku szkolnym 2010/2011 

z uwzględnieniem wyników sprawdzianów i egzaminów na zakończenie szkół 

podstawowych i gimnazjum. 

8. Dokonanie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od 

nieruchomości na 2012 rok. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych na 2012 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłat za posiadanie psów. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na mienie 

komunalne nieruchomości, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych radnych. 

16. Informacja Burmistrza Łobżenicy o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 

kierowników Gminnych Jednostek Organizacyjnych i osób wydających decyzje 

w imieniu Burmistrza. 

17. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Wolne wnioski i głosy. 

19. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji zadań 

Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 23 września do 28 października 2011 

roku, które stanowi załącznik nr 2 do protokółu. 

 

Wiceburmistrz Łobżenicy T. Perliński 

Oznajmił, iż w dniu 14 października reprezentował Burmistrza Łobżenicy Pana Eugeniusza 

Cerlaka na uroczystościach z okazji „Dnia Nauczyciela”, które zorganizowane było przez 

Szkołę Podstawową z Łobżenicy w auli Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Łobżenicy. 

Następnym spotkaniem w jakim uczestniczył był jubileusz dziesięciolecia nadania sztandaru 

i imienia Gimnazjum Publicznego w Łobżenicy. Kolejna uroczystość na której reprezentował 

Burmistrza Łobżenicy Pana Eugeniusza Cerlak to pasowanie na Przedszkolaka. Dodał, iż ze 

wszystkich spotkań wywiódł znakomite wspomnienia i wrażenia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował za złożone sprawozdanie, następnie zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności 

międzysesyjnej.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy 

z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, iż kolejnym punktem obrad jest wręczenie nagród w konkursie „Projekt Flagi”. 

Następnie poprosił Burmistrza o wręczenie nagród laureatom konkursu. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Oznajmił, iż sprawa dotycząca flagi Gminy Łobżenica toczy się od wielu lat. Wyraził swoje 

zdanie mówiąc, iż Gmina Łobżenica mając swój herb zasługuje na to, aby mieć flagę. 

Na wniosek radnych ogłoszony został konkurs na flagę jaka ma reprezentować Gminę 

Łobżenica. Wpłynęło wiele propozycji, z których rada wybrała 5 najbardziej poważnych, które 

mogłyby być flagą gminy. W dalszej części podziękował wszystkim młodym ludziom za 

udział w konkursie, za zaangażowanie. Powiedział, iż to zaangażowanie wpłynie na 

ukierunkowanie ich w działanie społeczne na terenie gminy. 

Oznajmił, iż dla wyróżnionych osób zostały ufundowane nagrody. W dalszej części 

Wiceburmistrz pokazał wzory wyróżnionych flag. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Oznajmił, iż pierwsze wyróżnienie w konkursie otrzymuje Lidia Kobus. Następnie 

pogratulował laureatce oraz przekazał pamiątkową nagrodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż drugie wyróżnienie zdobyła propozycja flagi wykonana przez Dominikę Płaczek. 

Następnie pogratulował laureatce oraz przekazał pamiątkową nagrodę. 
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Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Trzecie wyróżnienie zdobyła Kamila Słupikowska. Następnie pogratulował laureatce oraz 

przekazał pamiątkową nagrodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Czwarte wyróżnienie zdobył Mikołaj Gajdziński. Następnie pogratulował laureatowi oraz 

przekazał pamiątkową nagrodę. 

 

Wiceburmistrz Łobżenicy T. Perliński 

Przedstawił flagę, stanowiącą załącznik nr 3 do protokółu, która została przesłana do 

zatwierdzenia do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych do działu Heraldyki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Serdecznie podziękował młodzieży ze wszystkich szkół, które wzięły udział w konkursie. 

Dodał, iż wybór flagi nie był łatwy. 

 

Ad 6 

Radny Powiatowy S. Jendrzejewski 

W imieniu Rady Powiatowej poinformował o działaniach jakie działy się w powiecie w okresie 

międzysesyjnym. Zaznaczył, iż głównym blogiem informacyjnym były sprawy związane 

z ochroną środowiska: raport o ochronie środowiska, sprawozdanie z gospodarki odpadami 

oraz informacja wojewódzkiego inspektora środowiska, które po wnikliwej dyskusji zostały 

przyjęte do wiadomości. Podjęto informację od Powiatowego Zarządu Dróg Powiatowych 

o przygotowaniu do utrzymania zimowego. Podjęta została uchwała w sprawie regulaminu 

określania zasad i trybu przyznawania przez Starostę Pilskiego nagród. Wybrany został biegły 

rewident do przeprowadzania badania sprawozdania finansowego szpitala specjalistycznego. 

Podjęta została uchwała w sprawie opłat za parkowanie i usuwanie pojazdów sholowanych na 

terenie Piły. Podjęta została uchwała w sprawie likwidacji Rodzinnego Domu Dziecka oraz 

w sprawie sprzedaży i dzierżawienia pomieszczeń w budynku Starostwa Powiatowego. 

Kolejną omawianą sprawą były informacje dotyczące rzetelności i bezbłędnego wypełnienia 

oświadczeń majątkowych. Dodał, iż nie wiadomo z jakiego powodu Urząd Skarbowy utajnił 

informację odnośnie oświadczeń majątkowych. 

Na zakończenie dodał, iż Komisja Infrastruktury, aby mieć ogólną orientację stanu dróg  

objechała drogi powiatowe znajdujące się w mieście Piła oraz drogi powiatowe w terenie. 
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Oznajmił, iż został włożony duży wysiłek Zarządu Dróg Powiatowych w likwidację skutków 

zimy. Następują następne już po naprawie dziury, które należy naprawić. Zaznaczył, iż 

najgorszy odcinek drogi to trasa Dębno – Fanianowo oraz odcinek ul. Mickiewicza przy boisku 

sportowym „Orlik” – przepust. Powyższe odcinki wymagają natychmiastowej interwencji 

remontowej. Dodał również, iż został rozstrzygnięty konkurs na logo Powiatu Pilskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował za przedstawione informacje. 

 

Etatowy Członek Zarządu S. Piechocki 

Podziękował Radnemu Powiatowemu Panu Stanisławowi Jendrzejewskiemu za przedstawione 

sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Odniósł się do tematu dotyczącego dróg 

powiatowych. Oznajmił, iż najgorsza sytuacja drogowa występuje na terenie dwóch gmin. Jest 

to Gmina Szydłowo oraz Gmina Łobżenica. Zwrócił uwagę na fakt, iż powiatu nie stać, żeby 

sytuację radykalnie zmienić. Dodał, iż powiat obciążony jest obwodnicą południową, która 

zakończona ma być w 2012 roku. Zaznaczył, iż poprzez budowę obwodnicy powiat ma „małe 

możliwości inwestycyjne”. Powiedział, iż jeżeli będzie potrzeba to znajdą się środki, aby 

zlikwidować sytuacje awaryjne np. przepust na ul. Mickiewicza. Jednak na chwilę obecną nie 

widzi możliwości, aby to zadanie umieścić w budżecie na 2012 rok. W dalszej części 

wypowiedzi otwarcie zdeklarował, iż jeżeli będzie taka potrzeba to powyższe zadanie musi być 

wykonane. 

Oznajmił, iż na ostatniej sesji została przekazana kwota 100 000,00 zł na łatanie dziur. 

Zaznaczył, iż powiat boi się zimy, która może kosztować od 500 000,00 zł do 1 000 000,00 zł. 

Jeżeli zima będzie trudna to nie będzie środków finansowych na różne inwestycje. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Cieszy się z faktu, że Etatowy Członek Zarządu Pan Stefan Piechocki widzi stan dróg 

powiatowych w Gminie Łobżenica. Dodał, iż dróg powiatowych na terenie gminy jest dużo 

a po Gminie Szydłowo jesteśmy gminą, która posiada najgorszy stan dróg powiatowych. 

Prosił, aby w roku 2012 w budżecie uwzględnić dwie inwestycje. Pierwsza to budowa 

chodnika we wsi Topola a druga to budowa chodników na ul. Złotowskiej. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Odniosła się do wypowiedzi Etatowego Członka Zarządu Pana Stefana Piechockiego, który 

stwierdził, iż jakieś zadanie będzie pilne to będzie musiało być wykonane. Stwierdziła, iż 

przepust przy boisku sportowym „Orlik” jest pilnym zadaniem do wykonania. Powstałe 

wybrzuszenie powoduje, że opadają koła samochodu i przechyla się w stronę chodnika, na 

którym często chodzi młodzież, dzieci. W chwili obecnej, kiedy zamknięta jest ul. Wyrzyska  

wzmożony jest ruch na tej ulicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż są to bardzo istotne sprawy. Widzi życzliwość i zaangażowanie w szukaniu 

rozwiązań, wierzy, iż skończą się one pozytywnie. 

 

Etatowy Członek Zarządu S. Piechocki 

Odnośnie budowy chodnika we wsi Topola jest całkowita zgodność pomysłu. Na temat 

naprawy przepustu przy ul. Mickiewicza nie chciał się wypowiadać. Powiedział, iż możliwości 

powiatu „są jakie są”.  

 

Sołtys Wsi Dźwierszna Małego A. Borowy 

Na odcinku drogi z Dźwierszna Małego do Witrogoszczy jest „dziura przy dziurze załatana 

a kamyszek jest na poboczu”. Oznajmił, iż dłuższy czas temu Radny Powiatowy Pan Jan 

Marek Pikulik obiecał, iż to pobocze będzie ścięte. Do dzisiejszego dnia nie ma nic. Stwierdził, 

iż należy zastanowić się czy warto remontować tą drogę gdzie jest dziura przy dziurze. 

Mija dziesięć lat a zakręt w Dźwiersznie do tej pory nie został zrobiony. Powiedział, iż 

zasmuciła go wypowiedź Burmistrza Łobżenicy Pana Eugeniusza Cerlaka, który mówił, iż 

ważny jest chodnik w Topoli a chodnik w Dźwiersznie od 30 lat wygląda tak samo.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż Burmistrz wymienił tylko niektóre z problemów, zaś powiat zrobił rekonesans 

i ma orientację odnośnie stanu dróg i ich poprawy. 

 

Radny Powiatowy S. Jendrzejewski 

To o czym mówi Sołtys Wsi Dźwierszna Małego Pan Andrzej Borowy było przedmiotem 

dyskusji na komisji Rady Powiatu. Oznajmił, iż na drodze do Witrogoszczy nie są do końca 
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uregulowane stosunki własnościowe a omawiany zakręt jutro osobiście pokaże Panu 

Tomczykowi. Dodał, iż wykonawca w powiecie miał to już zlecone, jednak tego nie wykonał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Powiedział, iż są to sprawy, które są przedmiotem troski Sołtysa Wsi Dźwierszna Małego Pana 

Andrzeja Borowego. Wybór jest trudny jakie technologie stosować, w jaki sposób 

remontować. Etatowy Członek Zarządu Pan Stefan Piechocki oznajmił, iż zdaje sobie sprawę, 

że należy zwiększać pieniądze na remonty po zimie. Wie o tym, iż stan drogi jest fatalny, 

rozchodzi się o stan konstrukcyjny.  

 

Etatowy Członek Zarządu S. Piechocki 

Stwierdził iż na drodze w kierunku Witrogoszczy było tyle napraw, że nie wiadomo czy łatać, 

czy położyć nowy dywanik. Powiedział, iż z całego powiatu wybiera najtrudniejsze sytuacje.  

W roku bieżącym wykonuje tylko naprawy awaryjne, gdzie jest zachwiane bezpieczeństwo. 

W tym roku w Gminie Łobżenica wykazano tragiczną sytuację podłoża dróg. Dodał, iż jest to 

temat trudny. Wybierany jest wariant najtańszy, ponieważ w innym przypadku połowa dróg 

nie byłaby naprawiona. 

Na zakończenie prosił o protokół odnośnie dróg powiatowych, aby mógł po konsultacji 

udzielić konkretnej informacji na piśmie. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Kolejnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań oświaty 

w roku szkolnym 2010/2011 z uwzględnieniem wyników sprawdzianów i egzaminów na 

zakończenie szkół podstawowych i gimnazjum. Dokument stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokółu. Oznajmił, iż zostały przygotowane materiały obrazujące sytuację 

w szkołach, dokonania, działania, podjęte inicjatywy, osiągnięte rezultaty. Nad tymi 

materiałami pracowała Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. Na komisji była ciekawa debata, prezentacja multimedialna, 

w komisji brali udział wszyscy dyrektorzy placówek oświatowych. Dodał, iż na dzisiejszej 

sesji rada ma ocenić i podjąć ewentualne wnioski do powyższego zagadnienia.  

Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony 

Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy Panią Zdzisławę Bosak o przedstawienie 

sformułowanych ocen na komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia po zapoznaniu się 

z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w  rok szkolnym 

2010/2011, z uwzględnieniem wyników sprawdzianów i egzaminów na zakończenie szkół 

podstawowych i gimnazjum oraz diagnozy gotowości szkolnej w przedszkolu stwierdza, że 

informacja ta jest pogłębioną analizą niemal wszystkich sfer działalności Szkół i Przedszkola. 

Wskazuje na ich osiągnięcia, problemy oraz potrzeby, których zabezpieczenie warunkuje 

prawidłowy przebieg procesu dydaktyczno-wychowawczego. Zawarte w niej analizy mogą 

stanowić podstawę do dysputy o oświacie w naszej Gminie, o jej szansach rozwoju 

i zagrożeniach oraz do wypracowania wspólnego stanowiska wszystkich zainteresowanych 

środowisk. 

Gmina prowadzi jedno Przedszkole oraz pięć Szkół Podstawowych z oddziałami 

przedszkolnymi i jedno Gimnazjum. W roku szkolnym 2010/2011 do Szkół Podstawowych 

w naszej Gminie uczęszczało 680 uczniów, do Gimnazjum 399, razem 1079 uczniów 

realizowało obowiązek szkolny. Natomiast wychowaniem przedszkolnym objętych było 256 

dzieci , w tym 130 6-latków. Ponad połowa z nich uczęszczało do Przedszkola w Łobżenicy. 

Zatrudnionych było 120 nauczycieli i 52 pracowników administracyjno-obsługowych. 

Wszyscy nauczyciele posiadają wykształcenie wyższe, a większość z nich posiada podwójne 

kwalifikacje a nawet więcej. 

Najważniejszym zadaniem szkół jest nauczanie, którego efekty są od kilku lat „mierzone’ 

egzaminami. Należy zaznaczyć, że na wyniki mierzenia mają wpływ różne czynniki. Są to: 

nauczanie i uczenie się, zdolności i aspiracje uczniów, a także środowisko rodzinne 

i społecznego. 

Na najniższym szczeblu edukacji, czyli w Przedszkolu już od dwóch lat, wykonuje się 

diagnozę gotowości szkolnej dzieci 5 i 6 letnich w trzech poziomach: wysokim, przeciętnym 

i niskim. W ubiegłym roku szkolnym  

• 80% dzieci uzyskało poziom wysoki, 

• 18% dzieci uzyskało poziom średni, czyli przeciętny i tylko 

• 2%  dzieci uzyskało poziom niski. 

Jest to bardzo dobry wynik i świadczy on tym, że poziom intelektualny i społeczny 

6 i 5-latków pozwala na podjęcie przez nich obowiązku szkolnego. 

Kwestia przygotowania Szkół na ich przyjęcie to odrębny temat. Należy jednak stwierdzić, że 

Szkoły w naszej Gminie mają przygotowaną kadrę pedagogiczną, a dyrektorzy zadbali 
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o wyposażenie klas tak, by były one „przyjazne” dla najmłodszych uczniów. Brakuje im tylko 

placów zabaw. 

W roku szkolnym 2010/2011 wyniki ze sprawdzianu klas VI Szkół Podstawowych są wyższe 

w stosunku do roku ubiegłego. Tylko Szkoła Podstawowa w Dźwiersznie Małym uzyskała 

wynik minimalnie niższy. Dyrekcja i grono nauczycielskie dokonało analizy środowiska 

uczniowskiego, z czym zapoznano Komisję. Dokonana analiza świadczy o dobrej znajomości 

tego środowiska przez nauczycieli, daje to podstawę do podjęcia przez nauczycieli działań 

naprawczych i wspomagających uczniów. 

Natomiast Szkoła Podstawowa w Fanianowie może się poszczycić wynikiem powyżej średniej 

krajowej. 

Średni wynik Gminy uplasował nasze Szkoły na trzecim miejscu w powiecie w porównaniu 

z innymi gminami. Tendencja rozwojowa Szkół Podstawowych jest rosnąca, co napawa 

optymizmem. 

Miernikiem poziomu nauczania w gimnazjum jest egzamin gimnazjalisty w trzech częściach: 

humanistycznej, matematyczno-przyrodniczej i  język angielski.  

W roku szkolnym 2010/2011 uczniowie klas III Gimnazjum uzyskali: 

• w części humanistycznej znacznie niższy wynik niż w roku ubiegłym, ale należy 

zaznaczyć, że także  w powiecie, województwie, okręgu i kraju odnotowano spadek. 

• W części matematyczno-przyrodniczej wynik był minimalnie niższy od 

ubiegłorocznego. 

• Spadek odnotowano również w części języka angielskiego i w tej części wyniki 

znacznie się różnią od krajowych, wojewódzkich i powiatowych. 

Jest to egzamin, w którym bardzo dużą rolę odgrywają warunki w jakich przebiega oraz sprzęt 

z którego odtwarza się polecenia i zadania dla uczniów. Należy więc poddać analizie powyższe 

wyniki, by ustalić ich przyczyny i podjąć działania naprawcze. Tendencja rozwojowa szkoły 

w części matematyczno-przyrodniczej pozostała rosnąca, natomiast w części humanistycznej 

jest malejąca. 

Szkoła to nie tylko nauczanie, ale i praca wychowawcza, działalność kulturalna, sportowa, 

integracyjna, a także charytatywna. 

W tych sferach nasze Szkoły działają bardzo aktywnie i odnoszą sukcesy. We wszystkich 

Szkołach realizowano programy wychowawcze i profilaktyczne. Szkoły współpracują 

z różnymi instytucjami i organizacjami. Nawiązują kontakty ze szkołami z poza naszej Gminy, 

a nawet ze szkołami z innych krajów Unii Europejskiej. Ma to pozytywny wpływ na postawy 

społeczne uczniów. 
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Promują naszą Gminę w powiecie, województwie, regionie, a nawet poza granicami naszego 

kraju, poprzez organizowanie konkursów, przeglądów oraz realizację projektów 

międzynarodowych tak, jak Comenius czy współpraca z Misją Norweską. 

Podejmują działania charytatywne. Organizują zbiórki odzieży, żywności, zabawek, pieniędzy, 

by pomagać innym. Dzieci z rodzin ubogich otrzymują wsparcie w zakresie zakupu 

podręczników, w ramach projektu rządowego oraz objęte są dożywianiem poprzez MGOPS 

i TPD.   

Pozyskują sponsorów na nagrody w konkursach, na sprzęt, a nawet na drobne i większe 

remonty.  

Są ważnymi ośrodkami oddziałującymi nie tylko na dzieci i młodzież, ale także na środowisko 

lokalne. Należy także docenić ich współpracę ze środowiskiem rodzinnym. 

Baza lokalowa szkół jest dobra. W ubiegłym roku szkolnym Gmina wykonała remont 

budynków Szkoły w Fanianowie, wcześniej wyremontowano budynek Szkoły w Łobżenicy, 

obecnie planowany jest remont i termomodernizacja Szkoły w Wiktorówku i Przedszkola 

w Łobżenicy. Natomiast w Szkole w Luchowie wymieniono okna dzięki sponsorom. 

Dużym problemem jest brak sal gimnastycznych. Tylko Przedszkole posiada salę 

gimnastyczną. 

Szkoły, jako instytucje odpowiedzialne za rozwój  najmłodszych obywateli naszej Gminy, 

powinny dysponować odpowiednią bazą, by sprostać  wymaganiom XXI wieku.  

Znając jednak możliwości finansowe Gminy, wiemy że realizacja tych oczekiwań musiałaby 

odbywać się kosztem niezrealizowania innych zadań, także potrzebnych naszej społeczności. 

Stajemy więc przed wyborem co realizować najpierw a co później, co jest ważne, a co bardzo 

ważne. 

By te wybory mogły być dokonywane rozsądnie i racjonalnie, a zarazem z perspektywą 

rozwoju oświaty i całej Gminy, potrzebna jest „wizja przyszłości”. Logiczny Plan działania 

prowadzący do realizacji kolejnych zadań warunkujących rozwój oświaty. W planie tym 

można ująć Szkołę w Luchowie, jako szansę realizacji zadań oświatowych  wobec dzieci 

niepełnosprawnych. Musimy zacząć rozmawiać o oświacie, o perspektywach rozwoju szkół, 

jak i kosztach ich utrzymania, o ich możliwościach i ograniczeniach, o ich sukcesach, a także 

oczekiwaniach wobec nich. 

Takim planem winna stać się Strategia Rozwoju Oświaty w naszej Gminie, dlatego Komisja 

Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia stawia na forum Rady wniosek:  

• o podjęcie, jeszcze w tym roku działań mających na celu opracowanie Strategii 

Rozwoju Oświaty w Gminie Łobżenica, z udziałem wszystkich zainteresowanych 
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środowisk, tak by jej założenia mogły być uwzględnione w przygotowaniu organizacji 

szkół i przedszkola już w roku szkolnym 2012/2013. 

 

Natomiast w sferze organizacyjnej i zarządczej Komisja dostrzega potrzebę spotkań roboczych 

władz Gminy z całym gronem dyrektorów jednostek oświatowych, celem uzgadniania 

wspólnego stanowiska w wielu istotnych dla oświaty kwestiach, wymiany doświadczeń, 

przygotowaniu i realizacją projektów unijnych i innych. Jednym słowem wspólna polityka 

oświatowa, która ma na celu koordynację działań wszystkich jednostek oświatowych.  

Informacja przekazana Radzie została przez Komisję zaopiniowana pozytywnie i wnosimy 

o jej przyjęcie przez Radę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował za przedstawioną informację. Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

Oznajmił, iż zostały sformułowane wnioski na temat potrzeb edukacyjnych w różnych 

obszarach w różnych terenach gminy. Uważa, iż to dobry moment, żeby dzisiaj podejmując 

powyższą informację, przyjąć również sformułowane wnioski. Należy próbować ustalić zasady 

polityki oświatowej na terenie gminy, standardy edukacyjne i organizacyjne gminnych 

placówek oświatowych. Standardy to rzecz ważna dla gminy, dlatego, że są ograniczone 

możliwości finansowe i musi być równy dostęp do świadczeń edukacyjnych, które gmina ze 

swego budżetu finansuje. 

Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie powyższą 

informację wraz z zaproponowanymi wnioskami. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświaty 

w roku szkolnym 2010/2011 z uwzględnieniem wyników sprawdzianów i egzaminów na 

zakończenie szkół podstawowych i gimnazjum. 

 

Ad 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, iż kolejnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica. Dokument dyskutowany był 

na poszczególnych komisjach Rady Miejskiej, wynika z potrzeby dostosowania istniejącej 

prognozy do zmian w okresie zadań realizowanych w bieżącym roku. 
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Następnie wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/67/2011 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2011-2026, która stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, iż kolejnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2011 rok. Oznajmił, iż Burmistrz Łobżenicy zaproponował 

zmiany wynikające z bieżących potrzeb. Projekt uchwały przedstawiany był na komisjach 

Rady Miejskiej. Następnie poprosił Skarbnika Gminy Łobżenica Panią Wiesławę Adamowską 

o przybliżenie powyższego tematu. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica W. Adamowska 

Powiedziała, iż propozycje zmian były omawiane na komisjach nie mniej jednak do projektu 

uchwały została wprowadzona jeszcze jedna zmiana i jest to kwota 67 000,00 zł, którą 

proponuje się  zmniejszyć z inwestycji wieży ciśnień, ponieważ zabezpieczenie finansowe 

w myśl rozstrzygniętego przetargu zostało i proponuje się powyższą kwotę przenieść na 

bieżące zadania z zakresu naprawy dróg gminnych i zabezpieczenie akcję zima.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do powyższego projektu uchwały. Wobec braku uwag 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/68/2011 w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2011 rok, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Kolejnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

stawek w podatku od nieruchomości na 2012 rok. Projekt uchwały był omawiany, analizowany 

i dyskutowany na komisjach rady. Następne zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w powyższej 

sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

w podatku od nieruchomości na 2012 rok. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/69/2011 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok, która stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Następnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. Oznajmił, iż projekt uchwały był 

przedmiotem analizy na komisjach. Dodał, iż zachodzi potrzeba podjęcia tej uchwały, 

ponieważ zmieniły się minimalne stawki i są wyższe niż te, które dotychczas obowiązują 

w gminie. Następnie poprosił Skarbnika Gminy Łobżenica Panią Wiesławę Adamowską 

o dokładniejsze przedstawienie sprawy. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica W. Adamowska 

Oznajmiła, iż na komisjach informowała, iż prawdopodobnie powyższa uchwała nie będzie 

podejmowana, ponieważ była wola pozostawienia stawek, które obowiązywały w roku 2011. 

Jednak przy ustalaniu wielkości stawek podatku od środków transportowych obowiązują dwa 

rozporządzenia. Pierwsze to Rozporządzenie Maksymalne Ministra Finansów oraz 

Rozporządzenie Minimalne, które uzależnione jest od kursu euro a stawki podawane są 

odrębnym zarządzeniem. Okazało się, że w rozporządzeniu minimalne stawki się zmieniły 

i przekroczyły minimalne stawki obowiązujące w gminie. Należy dostosować te stawki, 

ponieważ nadzór nie przyjmie takiej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

w podatku od środków transportowych. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/70/2011 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych, która stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Następnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłat za 

posiadanie psów. Oznajmił, iż projekt uchwały został doręczony oraz omawiany na komisjach.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opłat od posiadania 

psów. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/71/2011 w sprawie określenia 

wysokości opłaty od posiadania psów, która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Następnym punktem posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia na mienie komunalne nieruchomości, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Oznajmił, iż projekt uchwały omawiany był na komisjach Rady Miejskiej. Jest to teren 

położony w centrum wsi Witrogoszcz Kolonia. Działka ta stanowi własność Skarbu Państwa, 

Agencji Nieruchomości Rolnych, Oddział Terenowy w Poznaniu, Filia w Pile. Zgodnie ze 

zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Łobżenica działka 

niezabudowana położona w miejscowości Witrogoszcz Kolonia nr 8/3 posiada funkcję terenu 

mieszkaniowo-rekraacyjnego. Gmina Łobżenica zamierza stworzyć na powyższym terenie 

miejsce spotkań dla mieszkańców sołectwa Witrogoszcz Kolonia. 
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Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia na mienie komunalne nieruchomości, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/72/2011 w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia  na mienie komunalne nieruchomości, stanowiących własność  Skarbu Państwa, 

która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż kolejnym punktem obrad jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej. W związku z podjęciem uchwały wcześniejszej w celu dokonania 

czynności materialnych realizując tą uchwałę prawo wymaga powołanie Komisji 

Inwentaryzacyjnej, która spisałaby protokół. Następnie poprosił radnych o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Radny J. Wachowski 

Zaproponował Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Pana 

Grzegorza Bruskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy G. Bruski 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Zaproponował Przewodniczącego Komisji Finansowej Pana Piotra Łososia. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy P. Łosoś 

Podziękował za propozycję kandydatury, jednak nie wyraził zgody. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Zaproponowała radnego Wiesława Wróblewskiego. 
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Radny W. Wróblewski 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Zaproponował Radnego Andrzeja Rzyducha. 

 

Radny A. Rzyduch 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy P. Łosoś 

Zaproponował Radnego Leszka Badurę 

 

Radny L. Badura 

Wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż powołuje się Komisję Inwentaryzacyjną w składzie: 

1) Bruski Grzegorz; 

2) Wróblewski Wiesław; 

3) Rzyduch Andrzej; 

4) Badura Leszek. 

 

Następnie wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz „przeciw” nie stwierdzono podjęła uchwałę Nr XII/73/2011 w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Następnym punktem posiedzenia jest informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Łobżenicy o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych. 

Każdy radny jest zobowiązany złożyć oświadczenie majątkowe do końca 30 kwietnia roku 

następnego za rok poprzedni. Jest to obowiązek wynikający z ustawy o Samorządzie 

Gminnym, gdzie według wzorów ustalonych przez ministra te oświadczenia są składane. 

Oświadczenia majątkowe są jawne. Nie są jawne sprawy rozliczeń podatkowych, są one objęte 

tajemnicą skarbową. Urząd Skarbowy, kiedy wysyła swoje informacje często wytwarza 

dokumenty na rzeczach niejawnych i wnosi wniosek o utajnienie. 

Poinformował, że zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie terytorialnym dokonał analizy 

oświadczeń majątkowych radnych. Wszyscy zobowiązani złożyli wymagane oświadczenia 

w przewidzianym terminie. Porównując  zawarte w oświadczeniach dane z oświadczeniami 

założonymi po objęciu mandatu nie stwierdził rozbieżności i według jego wiedzy zawarte 

informacje nie budzą wątpliwości. W tej sytuacji nie zachodzi konieczność wnioskowania 

o podjęcie przez uprawnione organy czynności sprawdzających. Jeden egzemplarz został 

przekazany do Urzędu Skarbowego, natomiast kopie oświadczeń zostały zamieszczone na 

stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Łobżenica. 

Jednocześnie poinformował, że Burmistrz Łobżenicy Pan Eugeniusz Cerlak zobowiązany jest 

złożyć oświadczenie majątkowe w tym samym terminie do Wojewody Wielkopolskiego. 

Następnie przedstawił pismo od Wojewody Wielkopolskiego, w którym Wojewoda 

poinformował Radę Miejską, że Pan Burmistrz złożył swoje oświadczenie majątkowe 

w terminie i nie stwierdzono w nim nieprawidłowości. Pismo stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

Poinformował również, iż Urząd Skarbowy w Pile do tej pory nie przekazał analizy 

oświadczeń majątkowych, a ciąży na nim obowiązek takiej informacji złożenia Radzie 

Miejskiej do 31 października. Kiedy taka informacja zostanie przesłana Radzie Miejskiej 

zostanie przedstawiona na kolejnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż kolejnym punktem obrad jest Informacja Burmistrza Łobżenicy o wynikach 

analizy oświadczeń majątkowych kierowników Gminnych Jednostek Organizacyjnych i osób 

wydających decyzje w imieniu Burmistrza. 
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Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Oznajmił, iż wszyscy Dyrektorzy jednostek, które podlegają Burmistrzowi Łobżenicy złożyli 

oświadczenia majątkowe do Urzędów Skarbowych. Niestety Urząd Skarbowy w Pile nie 

odpowiedział jeszcze na nasze pismo. Podkreślił, iż kiedy taka informacja zostanie przesłana to 

zostanie przedstawiona na kolejnej sesji Rady Miejskiej. 

Natomiast dotarła odpowiedź z Urzędu Skarbowego w Złotowie, w której po przeprowadzeniu 

analizy stwierdzono, że Pani Renata Grochowska oraz Paweł Berndt nie wypełnili w pełni 

swoich oświadczeń majątkowych. Dodał, iż wszystkie oświadczenia znajdują się stronie 

Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował za przedstawioną informację. Następnie przeszedł do realizacji olejnego punktu 

obrad. 

 

O godz. 13:05 sale posiedzeń opuszcza Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz 

Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy Pan Piotr Łosoś, pomniejszając tym samym 

liczbę członków Rady, biorących udział w posiedzeniu, do 13 osób. 

 

Ad 17 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Podziękowała Burmistrzowi, że odpowiedział pisemnie na złożone przez nią na poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej interpelacje. Następnie oświadczyła, iż w piśnie zabrakło odpowiedzi na 

zgłaszaną interpelację odnośnie wniosków Komisji Oświaty dotyczących Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Łobżenica. 

  

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odpowiedział, iż powyższa sprawa trochę potrwa, ponieważ musi osobiście spotkać się 

z konserwatorem ochrony zabytków. Niestety nie jest uzgodniony termin spotkania, ponieważ 

Pani zajmująca się Gminnym Programem Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Łobżenica 

nie pasował zaproponowany termin. Podejrzewa, iż termin ten przypadnie w granicach 

10 listopada. 

Podkreślił, iż na kolejną sesję do porządku obrad sesji wejdzie uchwalenie powyższego 

programu. 
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Ad 18 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w Łobżenicy G. Bruski 

W związku z wpłynięciem skargi do Rady Miejskiej w Łobżenicy złożoną przez Panią 

Władysławę Piszczek oraz Piotra Piszczek na działalność Burmistrza. Komisja po otrzymaniu 

wyjaśnień przez uprawnionego pracownika i otrzymaniu dokumentów zgłasza wniosek do 

Rady Miejskiej w Łobżenicy o powołanie eksperta w celu wydania opinii o zasadności skargi. 

Skarga dotyczy tuczu trzody chlewnej w Walentynowie przez Pana Kotaraka. Dodał, iż jest to 

bardzo obszerny materiał. Prosił radę o poparcie wniosku, ponieważ wydanie powyższej opinii 

potrzebne jest do dalszej pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Powiedział, iż w omawianych materiałach przekazanych Komisji Rewizyjnych znajdują się 

różne dylematy prawnicze, a w składzie Komisji Rewizyjnej nie ma prawników. 

Aby powyższą sprawę obiektywnie zbadać uważa, iż zachodzi potrzeba uzyskania fachowej 

opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Powiedział, iż skargi w tych sprawach zgłaszane są od dawna. Takim przykładem jest skarga 

zgłoszona przez Pana Marka Tomaszewskiego z Luchowa właściciela Ośrodka 

Wypoczynkowego „Malwa”. Zwrócił uwagę, iż jeżeli miałby być powołany ekspert, to 

należałoby w zleceniu zaznaczyć, aby wydał opinię, która odnosiłaby się do wszystkich skarg. 

Wnioskował, aby powołany ekspert odniósł się w zasadzie ogólnej do wszystkich pozostałych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Poinformował, iż odnośnie sprawy dotyczącej Pana Marka Tomaszewskiego z Luchowa 

właściciela Ośrodka Wypoczynkowego „Malwa” Burmistrz Łobżenicy Pan Eugeniusz Cerlak 

nie jest jedną ze stron. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odnośnie wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Komunalnej Pana Andrzeja Mojsiewicza 

odpowiedział, iż została powołana „komisja pojednawcza”, w której skład wszedł 

Wiceburmistrz Łobżenicy Pan Tadeusz Perliński, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Pan Edward Starszak, Przewodniczący Komisji Finansowej Pan Piotr Łosoś. 
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Poinformował, iż uczestnicy stron na dzień dzisiejszy „dogadali się”. Sprawa jest zamknięta. 

Zaznaczył, iż jeśli będzie możliwość sprawdzenia całej dokumentacji urzędu odnośnie 

powyższej sprawy to wyrazi na to zgodę. Oznajmił, iż musi wiedzieć jak wygląda sprawa 

prawnego działania pracowników urzędu. 

Oznajmił, iż sprawa, którą zajmuje się Komisja Rewizyjna jest bardzo zawiła, nad którą może 

pracować kilku prawników. Apelował do radnych, aby pozytywnie przegłosowali wniosek 

Komisji Rewizyjnej. 

W dalszej części wypowiedzi oznajmił, iż musi działać zgodnie z prawem tak samo jak jego 

pracownicy. 

Zaproponował, iż jeżeli radni przychylą się do wniosku komisji i będzie powoływany ekspert 

to należy przejrzeć kilka ofert, ponieważ kwota do zapłaty może wynieść w granicach kilku 

tysięcy złotych.  

Wyraził swoje zdanie mówiąc, iż pragnie, aby powyższa sprawa została uczciwie zbadana. 

Jeżeli okaże się, że przez pracowników publiczne pieniądze zostały narażone na straty zostaną 

publicznie pokazani. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Zapytał czy w budżecie znajdą się pieniądze na powyższą sprawę. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Zapytała o audyt, który miał się odbyć w urzędzie. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica W. Adamowska 

Odpowiedziała, iż jest to inne zagadnienie nie związane z powyższą sprawą. 

 

Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

W powyższym przypadku rozchodziło się o kontrolę zarządczą. Dodał, iż przegląd stanowisk 

jest już wykonany a od 1 stycznia 2012 roku wejdzie nowy regulamin urzędu, będą zmiany 

w zakresie obowiązków pracowników. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Zapytała czy radni będą zapoznani z wynikami audytu. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Odpowiedział twierdząco. Dodał, iż każdy radny ma prawo dostępu do protokołów kontroli. 

Następnie poddał pod głosowanie wniosek zaproponowany przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej w Łobżenicy: 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła wniosek o powołanie biegłego eksperta 

w zakresie oceny postępowania i opracowania procedur w sprawie wydawania decyzji 

środowiskowej w zakresie lokalizacji inwestycji przemysłowej hodowli trzody chlewnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Prosił, aby pilnie tą tematykę podjąć. 

 

Radny A. Rzyduch 

Oznajmił, iż na drodze do Kościerzynki, którą wracają dzieci ze szkoły wałęsają się psy. 

Dzieci boją się wracać z autobusu szkolnego do domu. 

Poinformował, iż na trasie od Pana Kina do Kościerzynki lampy nieprawidłowo się zapalają 

i nieprawidłowo gaszą. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odpowiedział, iż w tym tygodniu osobiście wraz z Sołtys Kościerzyna Małego Panem 

Edwardem Wełniakiem oraz mieszkańcem Kościerzyna Małego był wieczorem 

w Kościerzynie Małym, gdzie objechał wszystkie drogi. Powiedział, iż Sołtys Kościerzyna 

Małego Pan Edward Wełniak apelował wcześniej w tej sprawie. Niestety tego dnia na drogach 

nie było żadnego psa. Poinformował, iż ma zamiar zgłosić wyłapanie wałęsających się psów. 

Psy wyłapać mają upoważnione osoby ze schroniska, które przekażą wyłapane psy, ponieważ 

zgłaszają się ludzie z terenu gminy, którzy nie mają psa a chcą go mieć. Dodał, iż właściciele 

psów otrzymali upomnienie. 
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Odnośnie oświetlenia oznajmił, iż do przyszłorocznego budżetu zaplanowane jest 

wprowadzenie zmian w oświetleniu. Dodał, iż cały teren musi być objechany wraz z sołtysami 

i radnymi z tego terenu, którzy zadecydują, które lampy wyłączyć. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Ponowił apel o podjęcie natychmiastowych działań w zakresie dokonania szczegółowego 

przeglądu oświetlenia w gminie i w mieście. 

Podziękował, iż zostały podjęte kroki w kierunku rozwiązania problemu odnośnie zgłoszonej 

skargi przez Pana Marka Tomaszewskiego z Luchowa właściciela Ośrodka Wypoczynkowego 

„Malwa”. 

Jednakże spytał się dlaczego powyższa sprawa trwała tak długo. Zwrócił uwagę na fakt, iż od 

czasu wystąpienia problemu do czasu jego rozwiązania potrzebny jest „długi okres inkubacji”. 

Apelował, aby sprawy, które wynikają z wniosków komisji i z innych publicznych problemów 

starać się „załatwiać odręcznie”. W takim przypadku jest efekt korzystny i pozytywna ocena 

działania zarówno urzędu, jego przedstawicieli jak również radnych Rady Miejskiej. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odnośnie zgłoszonej skargi przez Pana Marka Tomaszewskiego z Luchowa właściciela 

Ośrodka Wypoczynkowego „Malwa” wyraził swoje zdanie, iż cieszy się, że jest próba 

„dogadania się”. 

 

Wiceburmistrz Łobżenicy T. Perliński 

Oznajmił, iż nie zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Komisji Komunalnej Panem 

Andrzejem Mojsiewiczem odnośnie zgłoszonej skargi przez Pana Marka Tomaszewskiego 

z Luchowa właściciela Ośrodka Wypoczynkowego „Malwa”. Poinformował, iż Burmistrz 

Łobżenicy Pan Eugeniusz Cerlak zlecił mu rozwiązanie powyższej sprawy, gdzie podjął 

natychmiastowe działanie rozwiązania skutecznie powyższego problemu. Dodał, iż poprosił 

o pomoc Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Edwarda Starszaka oraz Przewodniczącego 

Komisji Finansowej Pana Piotra Łososia, odbyła się mediacja z Panem Markiem 

Tomaszewski, kolejna z Panem Borzęckim, następnie odbyła się mediacja jednocześnie z obu 

stronami. Jeśli chodzi o ten problem to nie było żadnego zaniechania czasowego. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Powiedział, iż przedmówca mówił o swoim działaniu, a nie o działaniu Burmistrza Łobżenicy 

Pana Eugeniusza Cerlaka, ponieważ Burmistrz o powyższym problemie wiedział o wiele 

wcześniej. Następnie zapytał przedmówce w jakim okresie podjął działania w powyższej 

sprawie. 

 

Wiceburmistrz Łobżenicy T. Perliński 

Zasady działania w urzędzie odbywają się na zasadzie pism, odpowiadamy na pisma 

i w tym kierunku działamy. Burmistrz takie działanie podejmował i nie było żadnego 

zaniechania. Pani Ewa Tomaszewska zwróciła się w powyższej sprawie do Burmistrza 

Łobżenicy Pana Eugeniusza Cerlaka, który powyższą sprawę zlecił do wyjaśnienia swojemu 

zastępcy na zasadzie mediacji. W świetle pism urząd wykonał swoje zadania. 

Dodał, iż Pan Borzęcki poczynił daleko idącą wolę rozwiązania problemu, który miałby 

polegać na tym, iż od maja do sierpnia, czyli w okresie letnim, wyłączyłby produkcję hodowli. 

Czy uzyska zgodę od firmy z którą współpracuje tego nie wiadomo. Pan Marek Tomaszewski 

przyjął to z wielkim aplauzem i zgadza się z zimowym użytkowaniem trzody. Czy powyższa 

sprawa zakończy się takim rozwiązaniem jakie zostało zaproponowane to okaże się w czasie 

późniejszym. 

 

Radny T. Kupczyk 

Oznajmił, iż fachowa  nazwa to tucz kontraktowy trzody chlewnej. W pewien sposób jest to 

uciążliwa hodowla. Jednak należy mieć na uwadze rolników, którzy prowadzą ten tucz. 

Zwrócił uwagę na fakt, iż Ci rolnicy nie przeszli na ten tucz z dobrobytu lecz zmusiła ich do 

tego ciężka sytuacja finansowa. Gospodarstwa nie przynosiły dochodu i aby nie zbankrutowały 

gospodarze przeszli na tucz kontraktowy trzody chlewnej. 

Odnośnie utrzymania tych zwierząt są odpowiednie przepisy, które wyraźnie określają 

utrzymanie tych zwierząt, są to minimalne standardy utrzymania tych zwierząt. 

 

O godz. 13:35 na sale posiedzeń przychodzi Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu 

oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łobżenicy Pan Piotr Łosoś, powiększając tym 

samym liczbę członków Rady, biorących udział w posiedzeniu, do 14 osób. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Odpowiedział, iż cieszy się z faktu rozwiązania powyższego problemu, jednak nie uzyskał 

odpowiedzi kiedy przystąpi się do negocjacji, do wspólnych rozmów. 

Apelował, aby nie czekać kilka miesięcy, aby rozwiązać dany problem czy realizować wnioski 

z komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

W tej sprawie jest dużo „szumu informacyjnego”, ponieważ sprawa wygląda inaczej z punktu 

widzenia urzędu i z punktu widzenia zainteresowanych stron. To, że gmina starała się ułożyć 

relację sąsiedzkie to chwała za to, że Burmistrz podjął takie inicjatywy. 

Zaznaczył, iż urząd nie posiada kompetencji prawnych, żeby zmusić jedną ze stron do 

czegokolwiek. Żywimy nadzieję, że stosunki, dobro sąsiedzkie zostały uregulowane. Oznajmił, 

iż w omawianym przypadku toczyło się postępowanie administracyjne, gdzie Sąd 

Administracyjny Wojewódzki uchylił decyzje Wojewody Wielkopolskiego. W dalszej części 

wypowiedzi oznajmił, iż jest uciążliwość zapachowa, która prawem nie została uregulowana. 

Rodzi się pytanie jak to ocenić skoro w prawie nie ma takich zapisów. Dlaczego normy 

odorowe nie zostały ustalone w ustawie zapachowej. Poinformował, iż na stronie Ministerstwa 

Rolnictwa od lat zawieszone są różne projekty uchwał mówiące o tych problemach. Nie jest to 

proste zagadnienie i nie udało się w skali kraju do tej pory rozstrzygnąć. Zaznaczył, iż gmina 

szuka polubownych rozwiązań, które mogą doprowadzić do koegzystencji tych dwóch 

podmiotów. 

Sprawa Walentynowa jest to sprawa, która ciągnie się od dłuższego czasu. Powyższą sprawą 

zajmuje się Komisja Rewizyjna. Następnie zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Sołtys Dźwierszna Małego A. Borowy 

Oznajmił, iż temat zapachowy omawiany jest na izbach rolniczych. Radny Pan Tomasz 

Kupczyk powiedział prawdę mówiąc, iż każdy ratuje się jak może. W rolnictwie nie jest „za 

wesoło, jest czarno”. Sąsiad sąsiadowi wszystkiego zazdrości. Odnośnie sporu między Panem 

Markiem Tomaszewskim a Panem Borzęckim oznajmił, iż właściciel Ośrodka 

Wypoczynkowego „Malwa” wiedział, iż Pan Borzęcki prowadzi gospodarstwo. Dodał, iż 

temat jest ciężki, ale jakoś to trzeba pogodzić. 

W dalszej części wypowiedzi poruszył sprawę wyremontowanych świetlic. Stwierdził, iż 

w chwili obecnej świetlica stoi pusta. Zasugerował, aby na okres zatrudnić opiekuna, który 
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przypilnuje młodzież i posprząta. Zaproponował, aby w budżecie gminy zabezpieczyć kwotę 

50,00zł, którą dostawałby comiesięczne opiekun. Zapytał czy istnieje możliwość przekazania 

z funduszu sołeckiego funduszy na wynagrodzenie dla opiekuna świetlicy. 

Zwrócił uwagę na fakt, iż zostały wydane pieniądze na remonty świetlic, które teraz stoją nie 

używane. 

Następnie nawiązał do Przewodniczącego Komisji Komunalnej Pana Andrzeja Mojsiewicza, 

gdzie skrytykował całe Stowarzyszenie „Nasz Gródek”, które nie doceniło pracy młodzieży 

oraz pomocy Burmistrza, gdy został oczyszczony teren w Gródku Krajeńskim. Dodał, iż tak 

się nie postępuje z młodzieżą, która „chce coś robić”. Nie było żadnego spotkania, ani rozmów 

na powyższy temat. Powiedział, iż byli „potraktowani gorzej jak chłopcy”. 

Oznajmił, iż nieprawdą jest, że poprzednia Rada nie wiedziała co zrobić z budynkiem po 

byłym internacie, który kupiła za 250 000,00 zł. Przypomniał, iż te pieniądze Pan Bugajski 

zostawił na terenie naszej gminy remontując Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych. Natomiast 

propozycją Burmistrza Łobżenicy Pana Eugeniusza Cerlak było przeniesienie cały zespół 

Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół do tego budynku, następną propozycją było, iż przeniesiony 

miał być tam cały zespół Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Rozchodziło się 

o kwotę 200 000,00zł na remont budynku, natomiast pod koniec kadencji kolejną propozycją 

było, aby powyższy budynek zamienić na mieszkania. 

W dalszej części wypowiedzi poruszył temat budynku w Witrogoszczy. Powiedział, że już od 

dawna mówi się, że miały być tam mieszkania. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Oznajmił, iż kiedy były wykonywane projekty na wszystkie remonty świetlic, poruszony był 

temat zaangażowania mieszkańców i zobowiązanie mieszkańców do prowadzenia świetlic. 

Odnośnie wniosku, aby w budżecie gminy zabezpieczyć środki finansowe na opiekuna 

świetlic, oznajmił, iż nie ma takiej możliwości. Dodał, iż to mieszkańcy wsi „w czynie 

społecznym” powinni zajmować się świetlicą. Nie ma możliwości, aby gmina przekazała 

fundusze na prowadzenie świetlic. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Podziękował za wypowiedź. Stwierdził, iż zostało poruszonych wiele problemów. Nawiązał do 

problemu wykorzystania świetlic. Uważa, iż jest to duży problem. Dostęp „na co dzień” jest 

utrudniony ze względu na brak nadzoru nad korzystaniem ze świetlicy. Uważa, iż należałoby 

wrócić i rozważyć różne możliwości sposobu korzystania z tych świetlic. Podejrzewa, iż 
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pewne działania Burmistrza w najbliższym czasie zostaną podjęte. Co do innych poruszonych 

kwestii powiedział, iż przyjął je do wiadomości. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Sądzi, iż dla większości niezrozumiałe są historie i zarzuty, które chciał podnieść. Uważa, iż 

nie są to zarzuty kierowane w jego stronę, tylko jest to sprzeciw wobec tego, że 

w Gródku Krajeńskim odrodził się ruch społeczny, że mieszkańcy tamtego środowiska 

będącego administracyjnie podległego pod sołectwo Dźwierszno Małe zdecydowali, że muszą 

wziąć sprawy „swojego środowiska we własne ręce” i powołali stowarzyszenie, które nazwali 

„Nasz Gródek”, przyjęli statut i zaczęli się aktywnie włączać w zadbanie o środowisko 

w którym są. Nie wie o co Sołtys Dźwierszna Małego Pan Andrzej Borowy może mieć 

pretensje. Dodał, iż ich omówienie powinno odbyć się w ramach wspólnego spotkania, 

w którym nie powinien uczestniczyć sołtys, który „zachowuje się jak chłopiec”. Owe 

oświadczenie opiera o to, że jako członek stowarzyszenia „Nasz Gródek” wraz z prezesem 

tego stowarzyszenia Panem Mieczysławem Bindkiem i z Dyrektorem Gminnego Centrum 

Kultury w Łobżenicy Panem Pawłem Berndtem w tym roku poświęcili 2,5 h na wspólne 

posiedzenie, by ustalić zasady współpracy w układzie organizowanego „Powitania Lata” 

i okazało się, że ten czas został zmarnowany, ponieważ na spotkaniu wiejskim Sołtys 

Dźwierszna Małego Pan Andrzej Borowy stwierdził, iż nic nie poczyni w tym kierunku. Prosił, 

iż jeżeli będzie organizowane takie spotkanie to, żeby było zorganizowane z Radą Sołecką. 

Dodał, iż ludzie z tego środowiska mają odmienne zdanie i stanowisko jakie ma Sołtys 

Dźwierszna Małego Pan Andrzej Borowy. 

W dalszej części wypowiedzi stwierdził, iż są to sprawy do uregulowania między Radą 

Sołecką, Burmistrzem Łobżenicy Panem Eugeniuszem Cerlakiem a tymi stowarzyszeniami, 

które na tamtym terenie będą działały. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odnośnie Stowarzyszenia „Nasz Gródek” oznajmił, iż odbyło się spotkanie informacyjne 

dotyczące zarówno stowarzyszenia jak i mieszkańców Dźwierszna i okolic odnośnie 

podejmowanych tam działań. Cieszy się , iż na terenie Gródka powstały dwa stowarzyszenia. 

Zaznaczył, iż takich stowarzyszeń może być więcej, ponieważ cieszy się z każdego 

pozytywnego działania. Oznajmił, iż Sołtys Dźwierszna Małego Pan Andrzej Borowy wraz 

z młodzieżą postawił w Gródku Krajeńskim scenę z której się korzysta. Dodał, iż plac wokół 
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sceny został wykoszony. Był bardzo zbulwersowany faktem, iż na środku placu został 

wykopany kort pod piłkę siatkową. Pan Mieczysław Bindek obecny Prezes Stowarzyszenia 

„Nasz Gródek” zrobił błąd, jednak nie chce „zabijać w nim inicjatywy”. Dodał, iż każdy 

popełnia błędy i jego działania można poprawić. 

Wyraził aprobatę, iż „Formacja Gródek” jest na etapie dogadania się i zagospodarowania 

ośrodka po harcerzach. Jest to najbardziej zaniedbany teren na terenie Gródka Krajeńskiego. 

Kiedyś sytuacja na terenie Gródka Krajeńskiego wyglądała inaczej. Było tam siedemnaście 

zakładów pracy, każdy z nich miał fundusz socjalny i większe fundusze na utrzymanie 

ośrodka. Był kierownik ośrodka, była telefonistka, policja, był posterunek sanitarny i wszystko 

inaczej działało. W chwili obecnej gmina wszystko musi zabezpieczyć sama a nie stać jej na 

to. Zaproponował, aby w roku ubiegłym powołać prywatną ochronę bądź stróża. 

Na zakończenie oznajmił, iż choć nie pochwala wszystkich działań stowarzyszeń to ich nie 

neguje, żeby nie zniszczyć inicjatywy w ludziach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Stwierdził, iż „zgoda buduje a niezgoda rujnuje”. Uważa, iż niektóre rzeczy należy sobie „po 

męsku” powiedzieć. 

 

Sołtys Dźwierszna Małego A. Borowy 

Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Komunalnej mówiąc, iż „zboże zbierać każdy 

potrafi”. Dodał, iż przez tyle lat bardzo dużo „włożył” w sołectwo Dźwierszno Małe. 

Oznajmił, iż Przewodniczący Komisji Komunalnej Pan Andrzej Mojsiewicz „patrzy tylko dla 

siebie”. Zwrócił, iż został wybrany na sołtysa przez społeczeństwo a nie przez 

Przewodniczącego Komisji Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Następnie przedstawił pismo od Zastępcy Przewodniczącego Rady Rodziców przy Gimnazjum 

Publicznym im. Jana Pawła II w Łobżenicy. Pismo stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. Poinformował, iż 1 listopada harcerze obejmą wartę na cmentarzu. Jeżeli ktoś 

z obecnych na Sali zechce wesprzeć powyższy cel w biurze rady znajduje się lista na którą 

można wpłacać pieniądze, które zostaną przekazane na konto Rady Rodziców przy Gimnazjum 

Publicznym im. Jana Pawła II w Łobżenicy.  
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Następnie przedstawił Apel Rady Powiatu w Pile w sprawie opracowania diagnozy stanu 

Doliny Noteci ze szczególnym uwzględnieniem odcinka Noteci Leniwej leżącego na terenie 

Powiatu Pilskiego. Dokument stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy A. Mojsiewicz 

Zgłosił wniosek do Burmistrza Łobżenicy, aby dbając o to, aby nie został zachwiany 

wizerunek zarówno Sołtysa Dźwierszna Małego Pana Andrzeja Borowego oraz 

Przewodniczącego Komisji Komunalnej prosił o spotkanie z dwoma organizacjami 

samorządowymi z terenu Gródka Krajeńskiego oraz Rady Sołeckiej Dźwierszna Małego pod 

patronatem Burmistrza w celu wyjaśnienia powyższych spraw. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Oznajmił, iż Burmistrz pomyśli nad realizacją powyższego wniosku. Dodał, iż to sołtys jest 

Przewodniczącym Rady Sołeckiej. 

  

Radny J. Andrearczyk 

Zwrócił się do Burmistrza, aby zorganizować spotkanie z Wojewódzkim Konserwatorem 

Zabytków, aby rozwiązać takie problemy jak problem z posesją Pana Struzika przy Placu 

Zwycięstwa. 

 

Odpowiedzi na sesji udzielił Burmistrz Łobżenicy E. Cerlak 

Odpowiedział, iż Wojewódzki Konserwator Zabytków zostanie zaproszony na Komitet. Dodał, 

iż relacje z konserwatorem są dobre wszystko by zrobił, aby budynek, który stał na posesji 

Pana Struzika został odbudowany. 

Poinformował, iż oprócz składu obecnego komitetu obchodów 700-lecia miasta będzie 

powołany komitet honorowy, w którego skład chce powołać Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Z. Bosak 

Wyraziła aprobatę, iż niektóre wnioski komisji realizowane są przez Burmistrza, że odbyło się 

spotkanie z organizacjami pozarządowymi oraz z faktu, iż są wyznaczone terminy spotkań 
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z mieszkańcami miasta. Apelowała, aby ogłoszenia odnośnie spotkań były bardziej 

upowszechnione oraz zostały zamieszczone na stronach urzędu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy E. Starszak 

Odpowiedział, iż  ogłoszenia odnośnie spotkań z mieszkańcami są już zamieszczone na 

stronach urzędu. 

 

Prezes „Panoramy Łobżenickiej” J. Dubiela 

Zgadza się z Burmistrzem Łobżenicy Panem Eugeniuszem Cerlakiem, iż powołanie 

Stowarzyszenia „Nasz Gródek” jest dobre, jednak bez wejścia administracji gminnej to się nie 

powiedzie. Dawniej każdy zakład był opodatkowany od ilości miejsc noclegowych. Podatek, 

który spływał był na utrzymanie stróża itp. Wyraził swoje zdanie, iż Stowarzyszenie bez 

pomocy administracji nie będzie skuteczne. 

 

Ad 19 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Edward 

Starszak o godzinie 14:35 zamknął obrady XII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej 

w Łobżenicy.  

 

                                                                             

     Protokółowała:                                                                            Przewodniczył:                                        

(-) Mrotek Magdalena                                                                             (-) Edward Starszak 

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22

